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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  

2021-05-05  

    

 Tid:  18:30  

    

 Plats:  Zoom/digitalt 

    

 Närvarande:     

Per Lundquist     

Tommy Jonsson 

Fredrik Lindblad 

Joel Edving 

Daniel Lindström 

Niklas Faltin 

  

  

1 MÖTETS ÖPPNANDE  

Ordförande Fredrik Lindblad hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

Joel Edving valdes till sekreterare 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN      

Till justeringsman valdes Tommy Jonsson 

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      

Föregående styrelsemötesprotokoll från konstituerande styrelsemöte 2021-04-27 

godkändes och lades till handlingarna.  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      

   Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner  

Medlemsavgifter, arrendeavgifter och andra hyror är utskickade. Vissa föreningar 

har fått sin medlemsavgift justerad. 

 

Mail från Lennart och Timo/bidragsansökan 

Lennart och Timo har haft ett möte med representanter för Parasportförbundet för 

att se över om hur man kan handikappanpassa Hugelsta. 

 

Bokningslistor 

Joel och Tomas ska ta fram en prioriteringslista för vad som ska gälla för bokningar 

och hur man ska hantera eventuella krockar. 

 

Eskilstuna Skidskytte medlemsansökan 

Kommer att kalla dem till nästkommande möte så att de får presentera sig. 

 

Mötesrutiner 

Schemat för de olika mötes typerna fastlades. 
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5 BESLUT OCH PROJEKT     

Avtal med kommunen 

Inga möten inplanerade men vi ska försöka få till ett möte i morgon så att vi kan få 

stämma av det rykte om att det finns budgeterat 5 miljoner för att asfaltera uppe på 

Hugelsta 

 

Projekt H-vallen  

Har haft möten med Terrra och Frense på plats, man diskuterade bland annat 

dräneringen på I och hur man ska hantera det. Enligt dem så är det osäkert om 

man behöver dränera eller ej, vattnet kommer att hitta nya vägar till slut. Så efter 

ett par år så kommer ett eventuellt problem med att det är blött försvinna. 

De, Terra och Frense, har H-vallen prioriterad men de kommer att jobba med båda 

vallarna samtidigt. Så arbetet med dessa vallar fortskrider.  

På I kommer den vänstra vallen kommer att vara 10 meter och på höger sida 

kommer att vara cirka 7-8 meter hög. 

 

Projekt skogsvallen  

Se punkten ovan. 

 

Projekt 300 m och SIUS 

Numreringen till 300 och SIUS banorna måste sitta uppe till kommande tävling 15-

16 maj. 

SIUS målen på bana 12 -13 fungerar inte och kommer att anmälas via den 

framtagna felanmälan som Daniel S tagit fram. 

 

IT och Nätverk 

Daniel har uppdaterat alla sändlistor så att de är aktuella. 

Vi ska fakturera Kommun enligt det som vi kom överens om med dem för att de 

använder. 50% av kostnaden. 

St Eskil, Smedjan och EPK ska betala resterande del. 

 

Munktellarenan 

Fredrik har tagit kontakt med Mattias Albers för att diskutera avtalet och en 

eventuell hyresreducering för vattenskada och problemen med ventilation. 

Plus det faktum att Kommunen stängde Munktellarenan, både för tiden då 

ventilationen åtgärdades men även för den nedstängning som skedde till följd av 

Covid-19. 

 

 

Prislista för kommersiell verksamhet 

Finns en framtagen prislista som ska gälla. 

Bifoga den till protokoll 

 

Egenkontroll skjutbanor 

Inget att rapportera 

 

Jaktskytte 

Inget att rapportera 
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6 ÖVRIGT  

Avtalsdiskussion 

Fredrik plus några till från styrelsen ska prata med Mattias Albers om hur det 

kommande nya avtalet för Hugelsta ska se ut och om det även skall innefatta 

jaktskyttedelarna. 

Vi bör begära in årsmötes protokoll och aktuella styrelser från våra 

medlemsföreningar. 

Till nästa ordförande möte ska vi ha med en punkt kring detta och att vi vill veta när 

de har sitt nästa årsmöte. 

Eskilstuna Precisionsskytte är medlemmar i Mångkampsförbundet. 

St Eskil har skapat en ny egen skytttegren ”föreningsegen gren”.Kallad FR-SES 

  

 

7 NÄSTA MÖTE      

3 juni enligt tidigare beslut.18:30 plats och sätt bestäms senare då detta är ett 

ordförande möte.  

 

8 MÖTETS AVSLUTANDE      

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

  

    

 

 

 

 Vid protokollet      Justeras  

  

  

 Joel Edving     Tommy Jonsson 

  

Ordförande  

 

  

Fredrik Lindblad 


